## 征 文 通 知

2005 Symposium on Pension Funds Management and Quality of Life

## 2005年养老金管理与生活质量国际论坛



湖北·武汉·珞珈山 武汉大学 430072 Wuhan University ,Wuhan, China 430072 Tel:+86 27-68752238 Fax:+86 27-68754302 Email:csss6@whu.edu.cn

## 征文通知

教育部人文社会科学重点研究基地武汉大学社会保障研究中心和国家社会保障研究创新基地拟于 2005 年秋季在武汉市召开"2005 年养老基金管理与社会质量国际论坛"国际学术研讨会,现向海内外从事养老金领域理论研究及实际工作的专家学者征文。

研讨会的主要研讨内容:

- 1、养老金制度改革
- 2、养老基金与资本市场
- 3、养老基金管理市场与服务
- 4、养老基金监督
- 5、养老基金管理与生活质量

研讨会拟邀请会议代表主要是从事养老金理论研究和教学的国内外专家和教师,其中 外国专家主要包括美国、加拿大、德国、新加坡、越南等国家的学者、高级研究人员和实 务部门的高级主管,另外,会议还邀请了少量政府社会保障部门官员。

论文将统一由会务组印发,应征论文请于 2005 年 9 月 15 日前提交(文稿及电子版)。 我们将组织有关专家对提交论文进行评审,入选论文作者将被邀请参加会议。

应征论文首页应包括以下内容:

- 1、论文中英文标题
- 2、作者姓名、单位、联系地址、邮编、联系电话、电子邮件地址。
- 3、第二页开始为论文正文,正文部分不得出现任何有关作者本人或单位的信息。
- 4、300字左右的中文内容摘要和相应的英文摘要。
- 5、文章引用出处标明。

论文一经入选,即发会议通知。由于人力有限,未入选的论文将不再另行通知,也不退稿,请作者浏览武汉大学社会保障研究中心网站公告(http://csss.whu.edu.cn)并自留底稿。

电话: 027-68752238-802 传真: 027-68754302

Email: csss6@whu.edu.cn vickycwj@163.com

联系人: 杨兵、陈文娟、叶茂

地址: 中国武汉市珞珈山 武汉大学社会保障研究中心

邮编: 430072

## Call for Papers

It is to inform that 2005 Symposium on Pension Funds Management and Quality of Life will be held in Wuhan, China, in autumn by Center for Social Security Studies of Wuhan University. Papers are invited from the experts and scholars both at home and abroad who are engaged in the theory research and practice in this field.

The themes of this symposium are outlined as follows:

- 1. Pension Fund System Reform
- 2. Pension Fund and Capital Market
- 3. Pension Fund Management Market and Service
- 4. Pension Fund Supervision
- 5. Quality of Life Study

The participants in the symposium are mainly experts and teachers who are engaged in pension theory research and teaching at home and abroad, from America, Canada and Germany etc.. Additionally, a small number of government officials of social security are specially invited.

Papers will be printed and issued by the conference editorial board. Copies of electronical versions and manuscripts should be submitted before September 15, 2005. Final acceptance of papers will be based upon review by the experts in this

武汉大学社会保障研究中心

Center for Social Security Studies (CSSS) of Wuhan University

field. The authors of the selected papers will be invited to participate in the

conference.

The first page of the proposed paper consists of the following items:

1. Subtitles in English

2. Author's name, work unit, contact address, post code, telephone number and

e-mail address

3. The second page begins with the main contents which are not supposed to

indicate information regarding author and his or her working unit.

4. Quotations of articles should be clearly marked.

Announcements will be delivered as soon as the papers are accepted. The

unaccepted papers won't be informed or returned due to short of hands. Please surf

the web station of CSSS of Wuhan University (http://csss.whu.edu.cn) and keep the

original copy by yourself.

Tel: 86-27-68752238

Fax: 86-27-68754302

E-mail: csss6@whu.edu.cn

Correspondent: Yang Bing

Address: CSSS of Wuhan University Luojia Hill Wuhan China

Post code: 430072